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Verksamhetsberättelse för ÅBK 2011 
 

- Styrelsen har under verksamhetsåret haft 9st protokollförda möten.  
- Styrelsen har under verksamhetsåret fått ett godkännande av Länsstyrelsen i Västra 

Götalands Län på ansökan om att utföra muddring och uppförande av bryggor inom 
strandskyddat område. Handläggandet tog över två år från det att ansökan inlämnades. Innan 
godkännandet var beslut om att en mindre marinarkeologisk måste utföras. Denna skulle i 
utgångsläget bekostas av ÅBK men efter ett antal samtal erbjöd sig länsstyrelsen bekosta 
undersökningen då de hade eget intresse av att få den utförd. Undersökningen genomfördes 
under våren av Uddevalla Museum. Inga marinarkeologiska fynd påträffades inom området 
för tilltänkt muddring. Rester av gammal (1300 tal) fiskeanläggning påträffades dock på andra 
sidan farleden. Godkännandet av Länsstyrelsen för hamnutbyggnad tillsammans med tidigare 
nytt arrendeavtal från kommunen borgade för att styrelsen aktivt påbörjade planeringen för 
utbyggnad. Diskussion togs upp med Årnäs Båtgård då dessa är en stor intressent för 
utvecklingen av hamnen. Diverse kontakter togs med entreprenörer och en ekonomisk kalkyl 
gjordes upp för muddringsarbetet. Hela arbetet kunde genomföras och finansieras med 
tillgänglig kassa i ÅBK. Årnäs Båtgård bidrog med arbete med löfte om att få tillgång till 
båtplatser i samband med sjösättning, upptagning och service. Färdigställande av 
utbyggnaden med kajer, bryggor, y-bommar mm kommer att ske under 2012 års 
verksamhetsår. Förslag på utformning och finansiering tas upp på årsmötet.  

- I arrendeavtalet med kommunen ingick att vi skulle ta hand om och förvalta befintlig 
förrådsbyggnad. Tyvärr har vi ej mäktat med att få ”sjöbodarna” uthyrda. Arbetet med att 
göra ytterligare förbättringar på byggnaden och hamnplanen flyttades tillinnevarande 
verksamhetsår. Under året kommer marknadsföring med uthyrning att genomföras 

- Tidigare gemensam hemsida med Årnäs Samhällsförening är avslutad. Egen hemsida för 
ÅBK är framtagen av vår sekreterare Bengt-Åke Johnsson. All medlemsinformation finns 
numera samlad på vår hemsida     

- Nattvaktsrutinerna fungerade mycket bra under säsongen. Gäststugan som numera kallas 
klubbstugan ersatte den sunkiga husvagnen som vaktlokal. Inga onormala händelser är 
rapporterade. 

- Arbetsdagar har genomförts med service på hamnanläggningen såsom kranen, bryggor, 
bojar, farledsutmärkning, parkeringsplats, bänkar, servicehus mm. Extra arbetsdag 
genomfördes under hösten i samband med muddringsarbetet. 

- Tidigare byggplatsavtal för elförsörjningen med Fortum är nu uppsagt. Elförsörjningen 
till hela hamnanläggningen tillsammans med vatten/ avlopp för hamnanläggningen sker nu 
via ”Årnäs Båtgårds” anläggning. Tidigare avtal från 2007 gäller. 

- Normal skötsel av anläggningen och området har genomförts löpande. 
- Hamnen har besökts av ca 60-70st gästbåtar.   
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